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graag aandacht situatie in de noodopvang

Dag

Hierbij stuur ik jullie — met dank aanf3F4 - ter informatie de input vanuit DMO voor de crisisstaf ggz van vanmiddag. Ik ga daar

naartoe.

Vooral over het eerste punt willen we volgende week graag met jullie in gesprek EREDis vig week met verlof. Ik bespreek dit

nog even bilateraal met hem. We merken dat dit steeds urgenter wordt en zojuist ook aan de orde is gesteld door gemeenten

tijdens het BO over de brede aanpak/ een (t)huis een toekomst:

1. Situatie noodopvang —In BO werd ook ingebracht dat sluiten beter is want aanzuigende werking. Er komen niet alleen

mensen in die werk hadden dat gestopt is door corona, maar ook mensen rechtstreeks uit Oost-Europe (want gratis

onderdak en voedsel). Denk dat even met SZW geschakeld moet worden — die moeten met rapport Roemer in de hand

denk ik spoedig iets organiseren (ver voor 2 maart, dus volgende week). Ik kan | EKEZ even bellen?

- G4 heeft aangegeven dat het aantal mensen dat gebruik wil maken van noodopvang blijft stijgen. Ze lopen tegen de

grenzen aan van wat mogelijk is, zowel wat personeel betreft als locaties.

- Met name de groep Oost-Europeanen baart zorgen. Veel alcoholgebruik in en om de opvang. Mensen zijn

onaanspreekbaar, kunnen/willen niet werken, en willen niet terug naar land van herkomst.

- In aanloop naar 2 maart is de vraag of de opvang nog langer open blijft/ moet blijven voor niet rechthebbenden.

Omdat nu sprake is van een lockdown hebben we hiervoor gekozen vanwege ‘humanitaire redenen.’

- Het plots moeten sluiten brengt veiligheidsrisico’s met zich mee. Het lijkt raadzaam om in ieder geval een

overgangsperiode in te stellen.

-  Tijdens het BO Brede aanpak (18/2) is afgesproken om een bestuurlijk overleg met BZK, SZW en de VNG hierover te

organiseren. We gaan hiervoor aan de slag met een bespreeknotitie en agenda.

2. Noodverordeningen: Gemeenten en BZK hebben laten weten dat de route via de noodverordeningen bij de bevoegdheden

van de burgemeester past en BZK heeft geadviseerd terughoudend te zijn in het beoordelen daarvan vanuit het Rijk. Dat

mag formeel zo zijn, ze kunnen niet met dwang mensen in opvang zetten zonder wettelijk goede grondslag. Die zijn er nl

wel gewoon en hoeft dus niet via noodverordening. Lijkt me dus wel gerechtvaardigd dat we hierover gemeenten wél

aanspreken.

3. Vaccinatie BW: geen nieuws. RIVM en GGD zijn bezig de route via de GGD vaccinatielocaties uit te werken.

Vriendelijke groeten, [ERECT


